

Ref : ADM/LMN/2022/26 : المرجع  
Date: 01/06/2022 : التاريخ

**LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI**

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

**To :** All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

**Location :** Yas Island, Abu Dhabi

الموقع : جزيرة ياس، أبوظبي

**Subject :** Fireworks Display at Yas Bay

الموضوع : عروض الألعاب النارية في خليج ياس

Please be informed that Miral Asset management will be organising fireworks display for IIFA celebrations at Yas bay area on Sunday June 5<sup>th</sup> 2022 from 0100 am to 0130 am.

يرجى العلم أن إدارة الأصول في ميرال ستنظم عرض الألعاب النارية لاحتفال IIFA في منطقة خليج ياس يوم الأحد 5 يونيو 2022 من 0100 صباحًا إلى 0130 صباحًا.

In order to preserve safety of waterways users, entry and sailing will be prohibited in the fireworks display area during the period between 00:30 am on 5<sup>th</sup> June 2022 until 02:00 am on 5<sup>th</sup> June 2022 as indicated within the attached schedule.

حفاظًا على سلامة مستخدمي الممرات المائية، سيتم حظر الدخول والإبحار في منطقة عرض الألعاب النارية خلال الفترة ما بين الساعة 00:30 صباحًا في الخامس من يونيو 2022 وحتى الساعة 02:00 صباحًا في الخامس من يونيو 2022 كما هو موضح في الجدول المرفق.

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to exercise extra cautions and stay away from the fireworks area and take all the necessary precautions.

على جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين توخي الحيلة والحذر والبقاء بعيدًا عن منطقة الألعاب النارية واتخاذ جميع الاحتياطات اللازمة.



سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحرية

**Capt. Saif Al Mheiri**  
**Managing Director - Abu Dhabi Maritime**



## Yas Bay Fire work Display location & Schedule

| SEQUENCE OF OPERATIONS | Date       | Time          | Activity  |
|------------------------|------------|---------------|---|
|                        | Sat<br>4/6 | 0800          | 2 pcs 12m x 2.4m aluminium pontoons already at eastern jetty and ready                                |
|                        |            | 0830          | Arrival of equipment and set up on pontoons.  |
|                        |            | 0900          | Arrival of fireworks under Police escort and setup on pontoons.                                       |
|                        |            | 1700-<br>1900 | Anchor pontoons. Pontoons' surroundings marked by marker buoys and hazard lights on pontoons at night |
|                        | Sun<br>5/6 | 0030          | Coastguard boat to be present to manage marine traffic off restricted area                            |
|                        |            | 0100-<br>0130 | Fireworks display   |
|                        |            | 0200-<br>0300 | Tow pontoons back to jetty, unload and remove marker buoys  |

## Location Map Yas Bay Fireworks Display

